## 湾仔区 WAN CHAI DISTRICT

学校 编号 School Code	学校名称 Name of School	学校地址 School Address 电话号码 Telephone No.	学校类别 School Type	资助类别 Finance Type	宗教 Religion	中一自行分配 学位数目 No. of S1 DP
115	佛教黄凤翎中学 BUDDHIST WONG FUNG LING COLLEGE	香港铜锣湾东院道11号 11 EASTERN HOSPITAL ROAD, CAUSEWAY BAY, HK 2577 9485	男女 CO-EDUCATIONAL	资助 AIDED	佛教 BUDDHISM	41
143	北角协同中学 CONCORDIA LUTHERAN SCHOOL - NORTH POINT	香港北角云景道20号 20 CLOUD VIEW ROAD, NORTH POINT, HK 2570 0331-3	男女 CO-EDUCATIONAL	资助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	20
119	香港邓镜波书院 HONG KONG TANG KING PO COLLEGE	香港湾仔坚尼地道 2 5 及 2 7 号 25 & 27 KENNEDY ROAD, WANCHAI, HK 2527 2427	男 BOYS	资助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	40
117	何东中学 HOTUNG SECONDARY SCHOOL	香港铜锣湾嘉宁径 1 号 1 KA NING PATH, CAUSEWAY BAY, HK 2577 5433	女 GIRLS	官立 GOVERNMENT	-	30
122	玛利曼中学 MARYMOUNT SECONDARY SCHOOL	香港跑马地蓝塘道 1 2 3 号 123 BLUE POOL ROAD, HAPPY VALLEY, HK 2572 8221	女 GIRLS	资助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	43
124	皇仁书院 QUEEN'S COLLEGE	香港铜锣湾高士威道120号 120 CAUSEWAY ROAD, CAUSEWAY BAY, HK 2576 1992	男 BOYS	官立 GOVERNMENT		54
126	圣公会邓肇坚中学 SKH TANG SHIU KIN SECONDARY SCHOOL	香港湾仔爱群道 9 号 9 OI KWAN ROAD, WANCHAI, HK 2574 2326	男女 CO-EDUCATIONAL	资助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	41
127	嘉诺撒圣方济各书院 ST FRANCIS' CANOSSIAN COLLEGE	香港湾仔坚尼地道 9 — 1 3 号 9-13 KENNEDY ROAD, WANCHAI, HK 2587 2700	女 GIRLS	资助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	40
131	圣保禄中学 ST PAUL'S SECONDARY SCHOOL	香港跑马地云地利道 1 8 A 号 18A VENTRIS ROAD, HAPPY VALLEY, HK 2577 3837	女 GIRLS	资助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	54

在本手冊內列出的中学于同一期间接受中一自行分配学位申请,日期为2026年1月2日至1月16日(包括首尾两日)。学生只可以向不多于两所在本手冊內列出的中学申请,否则,其自行分配学位申请将会作废。其他注意事项,请参阅本手册第一节。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 2 January to 16 January 2026 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook. Otherwise, the DP applications will be rendered void. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手册的印刷版及网上版如有分别,以网上版为准。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.

## 湾仔区 WAN CHAI DISTRICT

学校 编号 School Code	学校名称 Name of School	学校地址 School Address 电话号码 Telephone No.	学校类别 School Type	资助类别 Finance Type	宗教 Religion	中一自行分配 学位数目 No. of S1 DP
132	邓肇坚维多利亚官立中学* TANG SHIU KIN VICTORIA GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL*	香港湾仔爱群道 5 号 5 OI KWAN ROAD, WANCHAI, HK 2573 6962	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT		30
134	香港真光中学 THE TRUE LIGHT SCHOOL OF HONG KONG	香港大坑道5 0 号 50 TAI HANG ROAD, HK 2576 0703	女 GIRLS	资助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	40
159	东华三院李润田纪念中学 TWGHS LEE CHING DEA MEMORIAL COLLEGE	香港北角云景道18号 18 CLOUD VIEW ROAD, NORTH POINT, HK 2571 5422	男女 CO-EDUCATIONAL	资助 AIDED	 -	30
135	香港华仁书院 WAH YAN COLLEGE, HONG KONG	香港湾仔皇后大道东 2 8 1 号 281 QUEEN'S ROAD EAST, WANCHAI, HK 2572 2251	男 BOYS	资助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	54

在本手冊內列出的中学于同一期间接受中一自行分配学位申请,日期为2026年1月2日至1月16日(包括首尾两日)。学生只可以向不多于两所在本手冊內列出的中学申请,否则,其自行分配学位申请将会作废。其他注意事项,请参阅本手册第一节。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 2 January to 16 January 2026 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook. Otherwise, the DP applications will be rendered void. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手册的印刷版及网上版如有分别,以网上版为准。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.

<sup>\*</sup> 该校拟于2026/27学年起与长洲官立中学合并。两所学校会就其合并方案向教育局递交计划详情,供教育局审批。视乎合并计划的审批结果,邓肇坚维多利亚官立中学参加2026年度中学学位分配办法的中一班级数目或会有所不同。就审批结果详情,请参阅此刊物的网上版本。如有查询,请与学校联络。

The school is under planning to merge with Cheung Chau Government Secondary School with effect from the 2026/27 school year. Both schools will submit a detailed plan concerning the merger for the Education Bureau's vetting. Subject to the vetting result of the merger plan, the number of S1 classes participating in SSPA 2026 of Tang Shiu Kin Victoria Government Secondary School may vary. Concerning the vetting result, please refer to the online version of this booklet. For enquiries, please contact the school direct.